
Obecné   z a s t u p i t e ľ s t v o   v Ini 

 

 
 

 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Ini, konaného dňa 5.3.2025 

 

Bod 1 Otvorenie zasadnutia, schválenie programu 

 

Na úvod p. starosta Mgr. Adrián Juhás, MBA privítal, poslankyne, poslancov, hlavného 

kontrolóra, zamestnancov  a hostí (viď. prezenčnú listinu). Otvoril zasadnutie obecného 

zastupiteľstva v Ini. Požiadal o vypnutie zvonenia na mobilných telefónoch.   

Pán starosta uviedol, že program všetci dostali, bol súčasťou pozvánky.  

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 4 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje program zasadnutia 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. I. 

 

Bod 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a návrhovej komisie, schválenie 

programu 

 

Pán starosta do návrhovej komisie navrhol členov v zložení: Marianna Grmanová, Filip 

Žák. 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 4 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje členov návrhovej komisie 

 

Pán starosta  za zapisovateľku určil pani Ivanu Bahík a za overovateľov zápisnice určil: 

Simona Szabóová a Marek Hentek 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov 

zápisnice.  

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. II. 

 

Bod 3 Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

Pán Ing. Obický, hlavný kontrolór obce prečítal uznesenia zo zastupiteľstva zo dňa 

09.12.2024  Uznesenie tvorí prílohu zápisnice. 

Spýtal sa, či sú k uzneseniu nejaké doplňujúce návrhy alebo otázky, neboli podané žiadne. 



 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.  

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. III. 

 

Bod 4 Správa o činnosti hlavného kontrolóra za rok 2024 

 

Pán Ing. Obický, hlavný kontrolór obce prečítal jednotlivé body zo správy o činnosti 

hlavného kontrolóra za rok 2024, materiál poslanci obdržali aj domov pred zastupiteľstvom. 

Opýtal sa, či sú k správe nejaké doplňujúce návrhy alebo otázky, neboli podané žiadne. 

Správa o činnosti HK za rok 2024 je prílohou zápisnice. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie správu o činnosti  hlavného kontrolóra za rok 

2024.  

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. IV. 

 

Bod 5 Správa o sťažnostiach a petíciách za rok 2024 

Pán Ing. Obický, hlavný kontrolór obce prečítal správu o sťažnostiach a petíciách za rok 

2024, materiál poslanci obdržali aj domov pred zastupiteľstvom. V roku 2024 neboli podané 

žiadne sťažnosti a petície. Opýtal sa, či sú k správe nejaké doplňujúce návrhy alebo otázky, 

neboli podané žiadne. Správa o sťažnostiach a petíciách za rok 2024 je prílohou zápisnice. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini,  berie na vedomie správu hlavného kontrolóra o sťažnostiach 

a petíciách za rok 2024.  

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. V. 

 

Bod 6 Správa o kontrole 2/2024 – obligatórne VZN 

 

Pán Ing. Obický, hlavný kontrolór obce prečítal správu o kontrole 2/2024 – obligatórne VZN, 

materiál poslanci obdržali aj domov pred zastupiteľstvom. Ako vyplýva zo správy, kontrolou 

boli zistené drobné nedostatky, ktoré pán Obický navrhol odstrániť so spomenutými 

opatreniami. Opýtal sa, či sú k správe nejaké doplňujúce návrhy alebo otázky, neboli podané 

žiadne. Správa o kontrole 2/2024 – obligatórne VZN je prílohou zápisnice. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie správu o kontrole 2/2024 – obligatórne VZN.  

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č.VI. 

 

Bod 7 Správa o kontrole 1/2025 – o prevodoch nehnuteľností nad 20 000,- € 

 

Pán Ing. Obický, hlavný kontrolór obce prečítal správu z kontroly hnuteľného majetku obce, 

ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000€, materiál dostali poslanci aj domov 



pred zastupiteľstvom. Kontrolu vykonal v januári 2025, správu predložil 19.2.2025. 

Kontrolou neboli zistené nedostatky v povinnej osobe a z uvedeného dôvodu bola 

vypracovaná  správa o výsledku kontroly. Obec Iňa v roku 2024 neuskutočnila žiadne 

prevody, ktoré by zodpovedali hodnote 20 000,- €. Obec zverejní výsledky tejto kontroly do 

30 dní po predložení správy o výsledkoch kontroly obecnému zastupiteľstvu, na svojej 

úradnej tabuli a na webovom sídle obce. Právna úprava zákon 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov § 18f ods. 1 písm. i). Správa o kontrole prevodu 

nehnuteľného majetku nad 20 000€ je prílohou zápisnice. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini,  berie na vedomie správu o kontrole 1/2025 o prevodoch 

nehnuteľného majetku obce nad 20 000€. 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. VII. 

 

Bod 8 Návrh VZN č. 1/2025 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi 

 

Pani účtovníčka Ivana Bahík predniesla znenie návrhu VZN č. 1/2025, ktoré poslanci obdržali 

aj domov pred zastupiteľstvom a bolo zverejnené 15 dní pred konaním zastupiteľstva. 

Nakoľko sa zmenila legislatíva, museli sme reagovať a inovovať pôvodné VZN Obce Iňa č. 

2/2019 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia malým zdrojom. 

V rámci vyhodnocovacieho procesu nám na obec neprišli žiadne pripomienky. Pán starosta 

sa spýtal, či sú k návrhu nejaké doplňujúce návrhy, alebo otázky. Nakoľko neboli žiadne, dal 

hlasovať za schválenie podľa návrhu.  

Obecné zastupiteľstvo v Ini, sa uznáša na VZN č. 1/2025 o poplatkoch za znečisťovanie 

ovzdušia malými zdrojmi. 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 4 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. VIII 

 

 Bod 9 Informácie o plnení rozpočtu za rok 2024 

Pani účtovníčka Ivana Bahík predniesla informácie o plnení rozpočtu za rok 2024. 

Informácie tvoria prílohu zápisnice. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie informácie o plnení rozpočtu za rok 2024.  

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. IX. 

 

Bod 10 Inventarizácia majetku za rok 2024 

 

Pani účtovníčka predniesla výsledky inventarizácie za rok 2024, ktorá prebehla od 

15.12.2024 – 15.01.2025, na ktorú bola určená komisia v zložení: 



Predseda: Filip Žák 

Člen: Marek Hentek a Richard Vallo. Inventarizačná komisia fyzicky prešla všetky strediská 

obce a konštatovala, že niektoré položky v súpise majetku sú už neupotrebiteľné a prípadná 

oprava by bola nerentabilná.. Čo sa týka elektroniky máme potvrdenie od elektrotechnika, že 

dané položky sú neopraviteľné. Zariadenie detského ihriska sme si schválili vyradiť už na 

predošlom zastupiteľstve, nakoľko máme postavené nové detské ihrisko. Vybavenie sa 

nepodarilo predať, nepoužíva sa a poniektoré prvky by mohli spôsobiť úraz alebo zranenie. 

Pri jarnom upratovaní tieto prvky vyhodíme do veľkokapacitného kontajnera. Vybavenie 

DHZ sme si už taktiež schválili vyradiť a darovať DZH Vinodol poprípade inej DHZ alebo 

do múzea. V prílohe zápisnice sa nachádza súpis majetku, ktorý je vhodný na vyradenie. Pán 

starosta sa spýtal, či sú k návrhu majetku na vyradenie nejaké doplňujúce návrhy, alebo 

otázky. Nakoľko neboli žiadne, dal hlasovať za schválenie vyradenia majetku podľa 

predloženého súpisu.  

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 4 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje vyradenie majetku podľa predloženého návrhu. 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. X. 

 

Bod 11 Informácie starostu 

 

-mikuláš 2024 - prišiel mikuláš, anjel aj čert, každé dieťa z obce dostalo sladký balíček, mali 

sme tvorivé dielničky, deti pomohli ozdobiť vianočný stromček so svojimi výtvormi, 

pripravili sme malé občerstvenie, nakoniec mikuláš rozsvietil vianočné osvetlenie v obci, 

akcia mala dobrý ohlas deti aj rodičia boli spokojní 

 

-silvester 2024-stretli sme sa pre obecným úradom o 18:00 hod, 

starosta povedal príhovor a poprial občanom šťastný nový rok, pripili 

sme si a odštartovali veľkolepý ohňostroj 

 

-ples 2025- nekonal sa- ľudia sa nám aj nahlásili, ale poniektorí 

odvolali svoju účasť kvôli chorobe, niektorí kvôli úmrtiu v rodine 

 

-kompostéry – minulý rok sme podávali žiadosť, prišla nám odpoveď, 

že nechválili našu žiadosť, ale sme v poradí v zásobníku projektov  

 

-veľkokapacitný kontajner na jarné upratovanie- v priebehu mája by 

sme dali pristaviť veľkokapacitný kontajner na jarné upratovanie, 

víkend predtým by som chcel spolu s občanmi aj poslancami 

zorganizovať obecnú brigádu, aby sme si upratali v chotári 

 

-5000 € z NSK- požiadali sme o nenávratnú dotáciu v rámci projektu 

všeobecný rozvoj územia NSK, chceli by sme zveľadiť priestory 



obecného úradu a kultúrneho domu – vymaľovať steny, namontovať 2 

klimatizačné jednotky, nové žalúzie, dvere do kancelárie a oponu do 

kultúrneho domu 

 

-VO na energie- aj tento rok sa spolu s inými obcami zapojíme do 

verejného obstarávania na energie- elektrina a zemný plyn, minulý rok 

sme vysúťažili na 1 rok takmer polovičné ceny, tento krát sa obstaráva 

na 2 roky 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie informácie starostu 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 

 

-oprava kamery – vypadla nám batéria alebo kamera, momentálne čakáme na opravára, 

ktorý príde v najbližšom možnom termíne, navrhujem, aby sme si schválili opravu 

z rozpočtu obce alebo v prípade potreby aj z RF do výšky 500€. 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 4 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje opravu kamerového systému z rozpočtu obce alebo 

z rezervného fondu do 500€. 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XII. 

 

 

Plánované akcie v roku 2025: 

 

-MDŽ- chcel by som každej žene zaslať pozdrav s prianím do 

schránky ako starosta obce a poslanci OZ  

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 4 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje zaslanie pozdravu každej žene v obci k MDŽ 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XIII. 

 

-veľká noc- sobota 19.4.2025 od 15:00 budeme mať tvorivé dielničky pre detičky, zavoláme 

Mirka Ozimého, ktorý nám urobí ukážku pletenia korbáčov ak ešte budú vhodné prúty 

vzhľadom na neskorí dátum, pripravíme malé občerstvenie, deti budú hľadať vajíčka, na 

akciu schválime rozpočet 200€  

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 4 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje akciu veľká noc podľa predloženého návrhu 



 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XIV. 

 

-stavanie mája- 1.5.2024 štvrtok 13:00-pre strom do lesa, o 14:30 začiatok akcie pri 

obecnom úrade,  bude vatra a občerstvenie (špekačky atď.) si každý zaobstará batôžkovo 

ako minulý rok, obec dodá strom, stužky na ozdobu, minerálky, a kávu. Na túto akciu si 

schvaľujeme 200€ 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 4 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje akciu stavanie mája podľa predloženého návrhu 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XV. 

 

-deň matiek- tak ako každý rok druhú májovú nedeľa je deň matiek tento rok to vychádza na 

11.5 2025, každá matka dostane kvietok, v obci je cca 75 matiek, na 1 kvietok schvaľujeme 

5€  

Prebehlo hlasovanie: Za: 4 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje akciu deň matiek podľa predloženého návrhu. 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XVI. 

 

-MDD termín si upresníme podľa toho akú atrakciu alebo program sa nám podarí vybaviť, 

skúsime osloviť nejakého šaša, zahrajka, kúzelník alebo bublikovú show,  pripravíme malé 

občerstvenie, ako každý rok bude aj pizza, každé dieťa z obce dostane malý balíček, na túto 

akciu si schvaľujeme 1000€ 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 4 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje akciu medzinárodný deň detí podľa predloženého 

návrhu 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XVII. 

 

-deň obce- 12.7.2024 16:00- interpréta si upresníme, bude sa podávať guláš zadarmo, stánok 

s nápojmi – oslovíme pani, ktorá bola aj minulý rok, zavoláme aj palacinky a langoše, 

objednáme skákací hrad poprípade malý reťazák, tetovačky/maľovanie na tvár, na túto akciu 

si schvaľujeme 1500€ 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 4 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje akciu deň obce podľa predloženého návrhu 

 



K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie  OZ č. XVIII. 

 

Bod 12 Rôzne 

-kronika 2024 -Simona Szabóová ako obecná kronikárka dopísala návrh zhrnutia roku 2024, 

text ste obdržali do mailu. Na zastupiteľstve sme predložili upravený návrh, kde sú zmeny aj 

vyznačené. Starosta sa opýtal či má niekto niečo na doplnenie. Nikto nič nedodal.  

Prebehlo hlasovanie: Za: 4 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje zápis do kroniky - návrh zhrnutia roku 2024 podľa 

predloženého návrhu. 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XIX. 

 

-predĺženie zmluvy o výpožičke s Bariak s.r.o.- sme spokojní s doterajšou spoluprácou 

s firmou Bariak s.r.o. a nakoľko zmluvu o výpožičke máme podpísanú len na 1 rok 

potrebujeme si schváliť predĺženie zmluvy o výpožičke o ďalší rok, zmluva bola podpísaná 

5.6.2024 a najbližšie plánované zastupiteľstvo bude až po tomto dátume, preto to riešime už 

teraz v predstihu 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 4 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje predĺženie zmluvy o výpožičke s firmou Bariak s.r.o. 

o 1 rok a poveruje starostu podpisom zmluvy o výpožičke s firmou Bariak s.r.o. 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XX. 

 

Bod 13 Diskusia 

V diskusií neboli prednesené žiadne diskusné príspevky. Diskusia prebiehala priebežne 

k jednotlivým bodom. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini berie na vedomie diskusné príspevky tak ako boli prednesené. 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XXI. 

 

Bod 10 Záver 

Predsedajúci Mgr. Adrián Juhás, MBA, starosta obce na záver poďakoval prítomným za 

aktívnu  účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

Starosta obce:  Mgr. Adrián Juhás, MBA 

Overovatelia zápisnice: Simona Szabóová 

    Marek Hentek 

Zapisovateľka: Ivana Bahík 


